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Beantwoording raadsvraag 
 
 
 
Onderwerp Kermis Liessel 
 

Datum 

 
21 juni 2017 

 

Nummer 

 
RV-1729 

  
Steller vraag T. Oomen/R. Berkers Fractie VVD 
 

Portefeuillehouder 

 
H. Verhees 

 

Steller 

  
F. Vocht / M. Groen 

  
Datum afdoening 6 juli 2017 
 

 
 
Vraag 

Liessel kermis was vroeger altijd gelokaliseerd rondom het markt- & kerkplein. Sinds en-
kele jaren is de kermis deels verhuisd naar de achterkant van de Kastanje, gevolg was 
dat daardoor de Mgr. Berkvensstraat geopend kon blijven voor doorgaand verkeer. Ech-
ter is het niet bevorderlijk geweest voor de sfeer op de kermis, aangezien een groot ge-
deelte van de kermis buiten het zicht valt.  
Met de (tijdelijke) sluiting van café ’t Oude Brouwhuis telt Liessel nog maar één café, de 
Marma Bar. Deze is niet aangesloten op de kermis. De sociale rol en behoud van tenmin-
ste één café in een dorp lijkt me evident. Het is vanuit die rol dan ook wenselijk om de 
Marma Bar aan te laten sluiten bij de kermis. Daarnaast is dankzij de opening van het 
Knoflookpad en de Biezendreef Liessel via meerdere wegen ontsloten, dus de rol van de 
Mgr. Berkvensstraat voor doorgaand verkeer is inmiddels sterk verminderd.   
Graag zou ik het College willen oproepen om de mogelijkheden te onderzoeken om het 
enige café in Liessel vanaf 2018 aan te laten sluiten bij de kermis. Wellicht kan de kermis 
weer verplaatst worden naar de oude locatie. Een nog betere oplossing zou zijn om de 
kermis te concentreren – door een loopstraat te maken – tussen ‘t Oude Brouwhuis/Lijs-
sels Vertier en de Marma Bar. Is de Gemeente bereid om met de verschillende partijen in 
gesprek te gaan en dit te onderzoeken?  
 
Daarnaast zou ik graag willen weten of de kermissen in Zeilberg, Liessel, Neerkant en 
Helenaveen te verplaatsen van zaterdag - dinsdag, naar vrijdag - maandag. Alles dus 
één dag opschuiven. Heeft de Gemeente vanuit zijn rol bezwaren met deze verschuiving 
(dus los van eventuele bezwaren vanuit de dorpen/ondernemers/etc)?    
 

 

Antwoord 

 

Kermis Liessel 
Het verplaatsen van de kermis naar het evenemententerrein en de Zandstraat is destijds 
een bewuste en weloverwogen keuze geweest, in samenspraak met de dorpsraad. Het 
verplaatsen was vooral uit verkeerskundig oogpunt (verkeersveiligheid en verkeerscircu-
latie/doorstroming) wenselijk, maar ook om de verkeershinder en -overlast vanwege de 
enorme omleiding over Astens grondgebied en in woonstraten in Liessel te beperken. 
Cruciaal in deze was het niet meer hoeven afsluiten van de verbinding Mgr. Berkvens-
straat en Hoofdstraat, dat feitelijk de problemen veroorzaakte. 
 
Momenteel loopt er nog een contract met de kermisexploitanten tot en met 2018. Zij zijn 
zeer tevreden over het huidige kermisterrein. 
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In de loop van dit jaar zullen vanuit de gemeente bijeenkomsten worden georganiseerd 
met onder andere: dorpsraad, horeca, omwonenden, politie, brandweer, vertegenwoordi-
ger kermisexploitanten om mogelijkheden tot verbetering te onderzoeken. Gezien de 
contractuele verplichtingen met de exploitanten wordt dan gedacht aan eventuele aan-
passingen voor 2019 en vervolgjaren. 
 
 
Uitvoeringsdagen kermissen Zeilberg, Liessel, Neerkant en Helenaveen verplaatsen 
Het verplaatsen van de kermisdagen wordt momenteel niet gedragen door de kermisex-
ploitanten. Met deze exploitanten hebben we nog contractuele verplichtingen tot en met 
2018, dus hierna zou dit opnieuw bezien kunnen worden. 
Tevens ligt er in Liessel een link met het gilde, dat resulteert in eens in de vier jaar een 
kermis van zaterdag tot en met woensdag vanwege de bogen die dan ten toon worden 
gesteld.  
 


